
Zasedání představenstva STOHu 11.4. 2019 
Začátek: 19:30 

Přítomní členi představenstva: Ondřej Rybola, Martin Matějek, Martin Turek, Bianca Kovářová, Jan Krkoška, Pavel 
Krtička 

Hosté: Sofia Šašorina, Martin Pejchar, Vojtěch Kouřil,  

1. Proč jsme se sešli a kdy bychom se měli sejít znova. Termín, kdy nás čekají volby nového představenstva a tím 
i konec našeho mandátu. 

2. Přivítání a novinky z funkce 

Pavel 

Vytváří si představu o nových webových stránkách pro lepší přehlednost a snadnější ovládání. 

Vznikla složitá debata o GDPR. Mnoho členů neví, o co se jedná. Byli obeznámeni. 

 

Jenda 

Mluvil o užitku, který plyne z pozice „kontaktní osoby“, která je uvedená na vchodu klubovny, pro klub. 

 

Martin M. 

Má na starosti tvorbu kalendáře a otvíraček klubovny. Měl s tím trochu nesnáze, ale plánuje se zlepšit. 

 

Bianca 

Zařizovala věcné dary od ČVUT, které používáme v turnajích a jiných akcích. Mluvila o komunikaci s lidma na sociálních 
sítích a odpovídání na maily. 

 

Martin T. 

Zmiňoval nepořádek v klubovně a naléhal na důkladnější kontrolu po otvíráních. 

Staral se o granty, absolvoval workshop, jak je správně psát a prezentovat. Vytvořil na wiki návod, jak na granty, pro 
příští správce grantů. Vzhledem ke snížení rozpočtu navrhnul pokračovat v organizování turnajů ve spolupráci 
s vydavateli her. 

 

Ondřej 

Schválena výroční zpráva, diskuze o problémech, které klub má. 

 

3. Čipový přístup do klubovny 

Usnesení: Hlasování o tom, zda se chceme zabývat čipovým přístupem do klubovny. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Pro-proti-zdržel se: 5-0-1 

Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou přítomných členů představenstva. 



 

4. Peníze z kasy 

Návrh pořídit vysavač: hlasování 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Pro-proti-zdržel se: 5-0-1 

Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou přítomných členů představenstva. Ondřej vyhledá a pořídí nějaký 
vhodný vysavač. 

 

5. Klíče a (ne)aktivní členi 

Ondřej: Odešli nám někteří členi, o některých nic nevím a neodpovídají mi na zprávy. Mají klíče a už tedy asi nejsou 
aktivní. Co s tím? A potřebujeme sehnat nové členy, čerstvou krev, takže zkusit verbovat, i na volném hraní, a hlavně 
na akcích. 

Ondřej: Nové nakládání s formuláři, kancelář SH na Strahově a GDPR souhlasy. 

Diskuze o neaktivních a málo aktivních členech a jak od nich získat zpět klíče, nebo je donutit něco dělat.  

 

6. Pravidla klubu 

Drobné úpravy ve formulaci, aktualizace starých informací v dokumentu „Pravidla klubu STOH“ 

Ustanovení: Představenstvo klubu STOH schvaluje změny v dokumentu „Pravidla klubu STOH“ přednesené dne 
11.4.2019 na zasedání. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Pro-proti-zdržel se: 6-0-0 

Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou přítomných členů představenstva. 

 

7. Volební řád 

Oprava překlepu a změna ve voleném počtu členů představenstva klubu STOH. 

Ustanovení: Představenstvo klubu STOH schvaluje změny v dokumentu „Volební řád STOHu“ přednesené dne 
11.4.2019 na zasedání. 

Počet osob s hlasovacím právem: 6 

Pro-proti-zdržel se: 5-1-0 

Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou přítomných členů představenstva. 

 

 

Čas ukončení zasedání: 23:35 


